
Voorzitter: Verbeet

Tegenwoordig zijn 132 leden, te weten:

Agema, Anker, Arib, Atsma, Azough, Van Baalen, Bashir,
Van Beek, Besselink, Bilder, Biskop, Blanksma-van den
Heuvel, Blom, Van Bochove, Boekestijn, Boelhouwer, Van
Bommel, Bosma, Bouchibti, Bouwmeester, Brinkman, Ten
Broeke, Van der Burg, Van de Camp, Çörüz, Cramer, Van
Dam, Depla, Dezentjé Hamming, Dibi, Jasper van Dijk,
Jan Jacob van Dijk, Van Dijken, Dijsselbloem, Duyven-
dak, Ferrier, Fritsma, Van Geel, Van Gennip, Van Gent,
Van Gerven, Gill’ard, Graus, Griffith, Van Haersma Buma,
Halsema, Van der Ham, Hamer, Haverkamp, Heerts,
Heijnen, Hessels, Van Heugten, Van Hijum, Ten Hoopen,
Jacobi, Jager, Jansen, Joldersma, Jonker, Kalma, Kamp,
Kant, Karabulut, Knops, Koopmans, Koppejan, Roland
Kortenhorst, Koşer Kaya, Kraneveldt-van der Veen, De
Krom, Kuiken, Langkamp, Leerdam, Leijten, Lempens,
Madlener, Marijnissen, Van Miltenburg, Neppérus, De
Nerée tot Babberich, Nicolaï, Omtzigt, Ormel, Ortega-
Martijn, Ouwehand, De Pater-van der Meer, Pechtold,
Peters, Polderman, Poppe, Van Raak, Remkes, Roefs,
Roemer, De Rooij, De Roon, De Rouwe, Rutte, Samsom,
Schermers, Schinkelshoek, Schippers, Slob, Smeets,
Smilde, Snijder-Hazelhoff, Spekman, Spies, Van der
Staaij, Sterk, Thieme, Timmer, Van Toorenburg, Ulenbelt,
Van der Veen, Van Velzen, Verbeet, Verdonk, Vermeij,
Vietsch, Van der Vlies, Voordewind, Jan de Vries, Van
Vroonhoven-Kok, Waalkens, Wiegman-van Meppelen
Scheppink, Wilders, Willemse-van der Ploeg, De Wit,
Wolbert en Zijlstra,

en de heer Rouvoet, viceminister-president, minister voor
Jeugd en Gezin, de heer Hirsch Ballin, minister van
Justitie, mevrouw Verburg, minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit, de heer Donner, minister van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid, mevrouw Van
Bijsterveldt-Vliegenthart, staatssecretaris van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap, en mevrouw Bussemaker,
staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport.

Aan de orde is het mondelinge vragenuur, overeen-
komstig artikel 136 van het Reglement van Orde.

Vragen van het lid Sterk aan de ministers voor Jeugd en
Gezin en van Justitie over het bericht dat er een
verontrustende stijging is van het aantal kinderen

zonder identiteit doordat ouders ze niet inschrij-
ven bij de Burgerlijke Stand.
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Mevrouw Sterk (CDA): Voorzitter. Het AD berichtte
vorige week dat er in Rotterdam onzichtbare baby’s zijn,
die niet bekend zijn bij jeugdzorg en de gemeente.
Bovendien denkt men dat er een toename is van het
aantal onzichtbare baby’s. De CDA-fractie vindt dit
onacceptabel. Ieder kind hoort in beeld te zijn. Zonder
inschrijving is een kind vogelvrij. Dit betekent: geen
kinderbijslag, geen consultatiebureau, geen verzekering.
Dat roept nachtmerrieachtige beelden op van kinderen in
een situatie waarin niemand hen kent en waarin
hulpverleners hen dus niet kunnen bereiken als er
problemen zijn.

De CDA-fractie wil graag van de ministers horen of
bekend is hoe vaak dit voorkomt, ook in andere
gemeenten. Wat zijn precies de oorzaken? Waarschijnlijk
zijn er verschillende oorzaken waardoor ouders blijkbaar
nalaten om hun kind in te schrijven bij de burgerlijke
stand. Wat zijn de gevolgen als een kind niet bekend is
bij de burgerlijke stand? Wat betekent dit bijvoorbeeld
voor de hele actie die minister Rouvoet op dit moment
opzet om via het elektronisch kinddossier ervoor te
zorgen dat risicokinderen in beeld komen? Een kind dat
niet is ingeschreven, is wel een risicokind, maar niet in
beeld bij het elektronisch kinddossier, zo vermoeden wij.
Daarnaast is de vraag welke sancties er zijn als ouders
dit nalaten. Wat krijgen ouders voor hun kiezen als men
erachter komt dat een kind niet is ingeschreven? Hoe
vaak gebeurt het dat een kind uiteindelijk met terugwer-
kende kracht wel wordt ingeschreven bij de burgerlijke
stand? Hoe wordt dan ontdekt dat een kind niet was
ingeschreven?

Wij vinden dit verschijnsel onacceptabel. Wij hopen
dat de ministers dit met ons delen en willen graag weten
hoe wij dit probleem zo goed mogelijk kunnen oplossen.
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Minister Rouvoet: Voorzitter. Laat ik met het laatste
beginnen. Het is zeer onwenselijk als ouders hun
kinderen niet laten registreren. Op het systeem van de
burgerlijke stand en de GBA zal mijn collega van Justitie
verder ingaan. Laat ik vanuit mijn portefeuille aangeven
dat het echt in het belang van het kind is dat het bekend
is. Daarvoor zijn allerlei belangrijke redenen. Mevrouw
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